
 

 

 Generalforsamling i Personaleforeningen Vingesuset  
Fredag, den 16. februar 2024 kl. 14.30 

i MR_DK_Aalborg 56-109 på Assensvej 11 
 
 

Referat  
På generalforsamlingen deltog 9 medlemmer af Vingesuset.  
 

1. Valg af dirigent: Betina Derosche blev valgt som dirigent og kunne konstatere, at 
generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 
 

2. Valg af stemmetællere (2): 

• Dorthe Rosenørn Christensen 

• Steen Klitgaard 
 

3. Fremlæggelse af formandens beretning v/formand John Ingemann Jensen til 
godkendelse.  
Formandens beretning blev godkendt 

 
4. Fremlæggelse af regnskab v/næstformanden Betina Derosche til godkendelse.  

Regnskabet blev godkendt 
 

5. Fremlæggelse af kommende års budget samt fastsættelse af kontingent til 
godkendelse.  
Budgettet blev godkendt 
 

6. Fremlæggelse af forretningsorden v/næstformand Betina Derosche. 
Betina gjorde rede for tilskudsordningen. 
 

7. Valg til bestyrelsen/suppleanter Der skal vælges 5 bestyrelsesmedlemmer og max. 3 
suppleanter. 
Følgende stiller op til bestyrelsen: 
 
John Ingemann Jensen 
Betina Calundan Derosche 
Pia Dahl Olesen 
Torben Nyborg Thomsen 
Peter Larsen 
Mikkel Thomasen 
 
 
 
 



Følgende ønsker valg som suppleanter: 
 
Randi Buch 
Dorthe Rosenørn Christensen 
Peter Larsen 
 

8. Meddelelse af valgresultat: 
 
Bestyrelsesmedlemmer: 
John Ingemann Jensen 
Betina Calundan Derosche 
Pia Dahl Olesen 
Torben Nyborg Thomsen 
Mikkel Thomasen 

 
Suppleanter: 
Randi Buch    1. suppleant 
Dorthe Rosenørn Christensen 2. suppleant    
Peter Larsen     3. suppleant   
 

9. Valg af revisor: 
Irene Jespersen - er udpeget af Siemens Gamesa 

 
10. Eventuelt: 

 

Spørgsmål: Får vi en ny internetudbyder (hjemmesiden)? 

Svar:   Nej det er ikke noget vi arbejder på PT. 

Spørgsmål:  Hvorfor kan i ikke længere reservere billetter på skråen? 

Svar: Skråen ville i en periode ikke reservere billetter, men de har 

dog løst lidt op for det igen. Vi kan dog kun reservere i en kort 

tid. Ca. 1-2 uger. 

Spørgsmål: Hvad er max pris på spise events? Og hvorfor er det ikke 

hævet, når nu prisniveauet er hævet i restauranterne? 

Svar:   Max pris for spiseevent har vi sat til 800 kr. pr deltager. I kan 

sagtens lave et arrangement der koster mere pr. deltager, men 

i kan max få tilskud af de 800 kr. Der er enighed i bestyrelsen 

om at beløbet ikke skal hæves, da vi mener det er passende. 

 

 

 

 

 

 



Formandens Beretning 

 

God eftermiddag alle samme, og velkommen til Vingesuset generalforsamling 2024. 

 

Status 2023. Vi er i dag ca. 1430 medlemmer, hvilket er godt 80 mere end på dette  

tidspunkt sidste år. 2022 fik vi godt 100 ny medlemmer, så Vingesuset popularitet er  

ikke faldende.  

2023 skulle vi give den gas. Og med pænt overskud fra året før, var vores mål at  

få brugt næsten alle pengene.  

Det lykkes. Vores omsætning steg med 38 %, vores gennemsnitbeløb steg med  

112kr.  

Næsten 115 events blev det til i løbet af året. Og hvis jeg kigger tilbage på vores  

hjemmeside, så tror jeg det er rekord.  

115 events, dvs. ca. 1 event hver 3 dag, og da flere af vores event har været med  

overnatningen som f.eks. The Reef, Hotel Viking, Formel 1 til Italien og Jesperhus, så har  

det følt som om vi har nogle afsted hele tiden.  

 

Generelt så hører jeg kun at vi har glade medlemmer i vingesuset, og især  

børnefamilier som elsker vores muligheder for ophold i Sommerferien ved  

Jesperhus, Fårup sommerland i foråret og efterårsferien, Cirkus og klatrepark.  

For medlemmer som har ønsker for at komme ud og få noget lækkert mad og drikke,  

har vi haft Cocktail kursus, 2 ture til Restaurant Kronborg, Vin og ginfestival, Den  

Bette kro, pizza aften og forskellige Vin/Spiritus smagninger.  

Et hav af koncerter og standup hen over året. Fra 13 timer 90’er musik til Lars Lilholt  

i Skovdalen, Bruce Springsteen i Parken. Standup med bl.a. Simon Talbot, Lars  

Hjortshøj og Christian Fuhlendorff.  

Muligheder for at kommer ud og se Håndbold og Ishockey, eller dyrke det kreative,  

Flyve i luftballon, se koldkrigsmuseet REGAN-vest eller bare sidde og nyde en film i  

Biografen.  

For de mere aktive medlemmer var der både mulighed coast2Coast, Danmarks  

Højeste og DHL-stafetten.  

Igennem Aalborg Firmasport kan vi tilbyde skydning hver torsdag på  

Godthåbsgade skole kl. 18.Badminton hver torsdag i Solsidehallen kl.16, hvor der er 2  

baner til fri benyttelse.  

Sidste år var der mulighed for Padel tennis hver mandag. Om der vil være mulighed  

for dette i år vides ikke i nu.  

 

Kort om 2024.  

Vi i bestyrelsen holdt i efteråret et strategi- og budget møde for 2024. Hvor bl.a. en  

ny tilskudsguide og budget for 2024 blev lavet. Det kommer i til at høre mere om  

senere på mødet.  

På nuværende tidspunkt har vi 35 event for 2024, 4 af dem er pt ikke på  

hjemmesiden.    

Tak fordi I har lyst til at bruge et par timer sammen med os. 


